
Zápis z 2. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova, 
konaného dne 11.3.2019 

v zasedací místnosti Městského úřadu v Plumlově 
 
Účast: pí Ambrožová, p. Borský, p. Hyndrich, pí Jančíková, p. Mgr. Jeřábek, pí MUDr. Jeřábková, p. ing. 
Otruba, p. Piňos, DiS., p. Sušeň, p. ing. Svoboda, p. Vrána, p. Vymazal, p. ing. Zapletal, pí Mgr. Zelená 
Omluven: p. Nezval 
Zapisovatel: p. ing. Kocourek 
Návrhová komise: pí  Ambrožová, p. Sušeň 
Ověřovatelé zápisu: pí Mgr. Zelená, p. ing. Svoboda 
 
Upravený – doplněný program jednání: 
1) Zahájení, určení zapisovatele, jmenování ověřovatelů zápisu. 
2) Kontrola plnění usnesení uložených na minulých jednáních zastupitelstva města. 
3) Informace o činnosti Finančního a Kontrolního výboru zastupitelstva města. 
4) Informace o investičních akcích Města Plumlov. 
5) Programové prohlášení Zastupitelstva Města Plumlov. 
6) Vnitřní směrnice Města Plumlov o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu. 
7) Obecně závazná vyhláška Města Plumlov č.1/2019, o nočním klidu. 
8) Odkoupení 1/46 spoluvlastnického podílu pozemku p.č. 687/26 – ostatní plocha, ostatní komunikace, 

v k.ú. Hamry. 
9) Prodej pozemku p.č. 6/14 – zastavěná plocha, o výměře 5m2 v k.ú. Plumlov. 
10) Návrh rozpočtového opatření Města Plumlov č.2/2019. 
11) Stanovení priorit realizace společných zařízení v rámci komplexních pozemkových úprav k.ú. 

Soběsuky u Plumlova. 
12) Diskuse. 
13) Závěr. 
 
 
K bodu 1: 
2.zasedání Zastupitelstva Města Plumlova zahájila paní starostka G.Jančíková v pondělí 11.3.2019 cca 
v 17.05 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu v Plumlově. V úvodu se omluvila přítomným za 
ztížené podmínky (aktuálně probíhá rekonstrukce městského úřadu a podmínky jsou „bojové“). Následně 
konstatovala, že je přítomno 14 členů zastupitelstva (p. Nezval se z důvodu nemoci omluvil) tzn. dnešní 
jednání je usnášeníschopné. Do funkce zapisovatele navrhla přítomným určit p. ing. Kocourka, do 
návrhové komise doporučila jmenovat paní L. Ambrožovou a pana A. Sušeně a za ověřovatele zápisu paní 
Mgr. J. Zelenou a pana ing. O. Svobodu. Nikdo z přítomných neměl připomínky – jmenování zapisovatele, 
složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu a zapisovatele bylo odsouhlaseno. 
UZ-2/2019/1/1 – Zastupitelstvo Města Plumlova (dále jen „ZMP“) schválilo jmenování ing. F.Kocourka 
zapisovatelem jednání 2. zasedání ZMP.    Hlasování: 14 hlasů pro. 
UZ-2/2019/1/2 – ZMP schválilo složení návrhové komise: paní L. Ambrožová, pan A. Sušeň a jmenování 
ověřovatelů zápisu: paní Mgr. J. Zelená, pan ing. O. Svoboda.  Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
Paní starostka seznámila přítomné s navrženým programem dnešního jednání zastupitelstva města. 
Program byl členům zastupitelstva města rozeslán elektronickou poštou, byl vyvěšen na úředních deskách. 
Paní Jančíková navrhla jeho doplnění o nový bod č.11 – stanovení priorit realizace společných zařízení 
v rámci komplexních pozemkových úprav k.ú. Soběsuky u Plumlova, s čímž souvisí přečíslování původních 
bodů programu. Nikdo z přítomných neměl námitku, žádný z členů zastupitelstva nevystoupil ani s dalším 
požadavkem na změnu programu. 
UZ-2/2019/1/3 – ZMP schválilo doplnění programu 2.zasedání ZMP o nový bod č.11 – stanovení priorit 
realizace společných zařízení v rámci komplexních pozemkových úprav k.ú. Soběsuky u Plumlova 
(přečíslování původních bodů 11 a 12).     Hlasování: 14 hlasů pro. 
Následovalo hlasování o celkovém „doplněném“ programu 2. zasedání ZMP – jednomyslně schválen. 
UZ-2/2019/1/4 – ZMP schválilo upravený program 2. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova dne 
11.3.2019.        Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 2: 
Paní starostka uvedla, že na minulém zasedání zastupitelstva města byla pověřena jednat se zpracovateli 
územního plánu. Absolvovala schůzku s projektanty, vyjasnili si rámcový postup prací a na webu města 
byla v průběhu února vyvěšena výzva k podávání „námětů“ na změnu územního plánu. Na 15.4.2019 je 



předběžně domluveno setkání zpracovatele s členy ZMP, kde budou informování členové zastupitelstva o 
průběhu tvorby a schvalování nového územního plánu. 
UZ-2/2019/2/1 – ZMP vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení přijatých na minulých zasedání ZMP. 
 
K bodu 3: 
V rámci tohoto bodu bylo panem A: Sušeněm (předsedou finančního výboru ZMP) konstatováno, že tento 
výbor v roce 2019 zatím neměl schůzku. Pan Mgr. L. Jeřábek, (kontrolního výboru) řekl, že se sešli 
v minulém týdnu, zápis z jednání nemá ještě vyhotovený, dodá jej později. Na schůzce debatovali o plánu 
činnosti kontrolního výboru v následujícím období, kdy by se chtěli mimo kontroly plnění usnesení rady a 
zastupitelstva města zaměřit na kontrolu dodržování obecně závazných vyhlášek (zábory veřejného 
prostranství). Závěrem požádal o vystavení průkazů pro členy KV. 
UZ-2/2019/3/1 – ZMP vzalo na vědomí informaci o činnosti Finančního a Kontrolního výboru ZMP 
v minulém období. 
 
S připomínkou vystoupil p. ing. Otruba, který požádal, aby členové zastupitelstva města pověřili členy 
kontrolního výboru kontrolou usnesení uložených v minulých volebních obdobích a „označili“ usnesení 
s „časově neomezenou platností“ resp. platná i pro současné členy zastupitelstva města. Po krátké diskusi 
byl jeho návrh akceptován. 
UZ-2/2019/3/2 – ZMP uložilo Kontrolnímu výboru ZMP, aby prověřil závaznost usnesení Zastupitelstva 
Města Plumlova přijatých v letech 2006-2018 pro aktuální volební období. 
         Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 4: 
Paní starostka zevrubně informovala přítomné o připravovaných investičních akcích na nejbližší období. 
Řekla, že je rozpracovaných řada projektů, podaná řada žádostí o dotace a uvidí se, jak budeme úspěšní. 
Zmínila tyto investiční akce: 
a) cyklostezka – máme finanční příslib dotace z ITI, byla podána žádost o dotaci z prostředků 

Olomouckého kraje, snažíme se získat prostředky na dofinancování, do konce března 2019 by měla 
být dokončena prováděcí dokumentace, ale pravděpodobně dojde k časovému zpoždění (prostor, kde 
měly být prováděny zkušební vrty pro zjištění skladby podloží byl zalit vodou), bude připravováno 
výběrové řízení na zhotovitele, 

b) energetické úspory – městský úřad – už proběhla výměna plynových kotlů, zateplení stropu, probíhá 
výměna oken, dveří, z vlastních prostředků by měla být provedena rekonstrukce „skleníku“ a oprava 
fasády, 

c) energetické úspory DpS Soběsuky – výměna plynových kotlů, je vybrán dodavatel, realizace musí 
proběhnout bez přerušení dodávky TUV v měsících květen-červen, 

d) rekonstrukce učeben v ZŠ – byly podány žádosti o dotaci z prostředků ITI, opraveny by měly být 
„odborné učebny“ (chemie, počítačová učebna), ale projekt počítá i se revitalizací školního pozemku 
(venkovní učebna), další dotace byla podána na MMR – ta zahrnuje i rekonstrukci sociálního zázemí 
ve škole a zpracovává se projekt na modernizaci učebny fyziky z prostředků MAS Prostějov-venkov, 

e) „vysoký“ zámek – v roce 2019 bude nahozena „sanační omítka“, ta bude po „natažení vlhkosti“ 
odstraněna a zhotoveny vápenné omítky, mimo to paní Jančíková informovala jednání na Ministerstvu 
kultury i na krajském úřadu o přípravě žádosti o dotaci na opravu fasády z norských fondů (ty by měly 
být „otevřeny“ v průběhu 2.čtvrtletí r.2019), připravuje se projektová dokumentace na opravu vstupu 
do „nízkého“ zámku, 

f) chodníky – podána žádost o dotaci (průtah Plumlovem + Soběsuky), dosud nám není znám výsledek, 
připravuje se projektová dokumentace na rekonstrukci chodníků u zdravotního střediska, 

g) oprava místních komunikací – Plumlov – vodojem – podána žádost o dotaci z prostředků MMR, 
h) dětské hřiště v Hamrech – i v tomto případě čekáme na vyhodnocení dotačního programu MMR, 
i) hasičské auto – obdrželi jsme už příslib dotace na novou hasičskou cisternu, byly zpracovány 

technické parametry a bude probíhat výběrové řízení na dodavatele, 
j) vodovod – připravují se zadávací podmínky výběrového řízení na zpracovatele projektu, 
k) kanalizace ATC – byla podána žádost o dotaci z prostředků Olomouckého kraje, celá stavba by měla 

být rozdělena na etapy, v letošním roce by měla být vybudována „páteřní síť“, 
l) oprava sociálního zázemí v MŠ Plumlov – finalizuje se žádost o dotaci z havarijního fondu 

Ministerstva financí ČR, spoluúčast by byla hrazena z rezervního fondu MŠ Plumlov, p.o.. 
UZ-2/2019/4/1 – ZMP vzalo na vědomí informaci o probíhajících a připravovaných investičních akcích 
Města Plumlov. 
 
 



K bodu 5: 
Paní Jančíková přečetla celý text Programového prohlášení Zastupitelstva Města Plumlova na volební 
období 2018-2022. Řekla, že jsou v něm zahrnuty „cíle“, které by zástupci volebních stran chtěli v průběhu 
tohoto období dosáhnout popř. připravovat jejich splnění. Dokument byl členy zastupitelstva 
připomínkován, každý ze zastupitelů upřednostňuje jiné priority. Starostka poděkovala členům 
zastupitelstva města za to, že se snaží hledat společně přijatelná řešení. Text programového prohlášení 
bude zveřejněn na webových stránkách města a bude otištěn v zpravodaji. Na dnešním jednání už nebyl 
vznesen žádný požadavek na jeho změnu. 
UZ-2/2019/5/1 – ZMP schválilo Programové prohlášení Zastupitelstva Města Plumlov na roky 2018-2022 
(viz. příloha č.1). 
 
K bodu 6: 
Při zadávání veřejných zakázek malého rozsahu postupuje Město Plumlov podle své vnitřní směrnice, 
schválené v roce 2012 a novelizované v roce 2016. Na pracovní poradě byla diskutována úprava 
stávajícího textu, členové zastupitelstva došli k určitému kompromisu. Paní starostka uvedla, že zadávání 
veřejných zakázek je upraveno zákonem, podmínky pro výběr dodavatele si stanovují i poskytovatelé 
dotace a máme i naši vnitřní směrnici. Při zadávání veřejné zakázky musíme respektovat „nejpřísnější“ 
pravidla. Směrnice stanovuje, kdy může o zadání rozhodnout samostatně starostka, kdy je to v kompetenci 
rady města, kdy musí být obesláni minimálně 3 potencionální dodavatelé, kdy musí být členové rady města 
seznámeni se zadávacími podmínkami. Přibyla „nová“ kategorie, kdy veřejnou zakázku mohou zadat 
členové rady města. Pan ing. Zapletal uvedl, že v rámci podkladových materiálů, byla členům 
zastupitelstva zaslána špatná verze dokumentu – bylo vyjasněno. Pan Sušeň přečetl návrh usnesení, které 
bylo jednomyslně schváleno. 
UZ-2/2019/6/1 – ZMP schválilo Vnitřní směrnici Města Plumlov o zadávání veřejných zakázek malého 
rozsahu (viz. příloha č.2).      Hlasování: 14 hlasů pro. 
Se dvěma připomínkami vystoupil p. ing. Otruba: 

• požádal, aby byly „zpřísněny“ smluvní podmínky ve smlouvách uzavíraných městem, zdůvodnil to tím, 
že leckdy předkládá návrh smlouvy dodavatelská firma, která si podmínky „přizpůsobuje“ tak, aby byly 
„výhodnější“ pro ně, Město Plumlov by mělo mít zpracovaný „nepřekročitelné“ smluvní minimum, které 
budou po dodavatelích požadovány (délka záruky, termín, smluvní pokuty…), 

• druhý požadavek směřoval k provázání webu veřejných zakázek s webovými stránkami Města Plumlov. 
Na jeho slova reagovala paní Jančíková, která vyslovila souhlas s oběma požadavky. Řekla, že se pokusí 
formulovat požadavky na smluvní podmínky, bude ráda, když jí ing. Otruba popř. ing. Zapletal budou 
nápomocni a předloží je na příští jednání zastupitelstva města. K webu uvedla, že se připravuje jeho 
rekonstrukce a na výše uvedené bude pamatováno. Pan Sušeň zmínil smlouvy používané v minulosti 
(zpracované p. ing. Horákem), kdy podle jeho názoru bylo možné použít tento text jako „vzor“. Následně 
bylo formulováno ukládací usnesení, které všichni přítomní odsouhlasili. 
UZ-2/2019/6/2 – ZMP uložilo starostce a místostarostovi města připravit vzor smluvních podmínek, které 
budou používány při uzavírání smluv o dílo s Městem Plumlov. 
 
K bodu 7: 
Dalším projednávaným bodem byla OZV Města Plumlov č.1/2019, o nočním klidu. Aktuálně je vyhláška o 
zkrácení doby nočního klidu připravena do června 2019, na další období bude řešeno v nejbližší době. 
Akce, které jsou ve vyhlášce uvedeny byly emailem rozeslány všem členům ZMP. Nelze vyhovět všem – 
odlišný názor mají pořadatelé akcí a jiný zase občané, kteří chtějí odpočívat. Paní Jančíková přečetla 
termíny, ve kterých je navrženo posunutí doby začátku nočního klidu do 01.00 hodiny. Zmínila rovněž fakt, 
že zkrácení doby nočního klidu se týká celého obvodu města, není vztaženo pouze k jednotlivé akci. Řekla, 
že k posunutí doby začátku nočního klidu bychom měli přistupovat „uvážlivě“, s tolerancí. 
V diskusi zaznělo: 
a) p. ing. Otruba – ptal se, zda byly osloveny všechny subjekty, které pořádají kulturní akce, bylo mu paní 

starostkou odpovězeno, že se tak stalo, 
b) p. Láznička – provozuje diskotéky na pláži U Valáška a požádal členy zastupitelstva města o zvážení, 

zda je zamýšlené zkrácení doby (od 01.00 hodiny) „dostačující“, podle jeho zkušeností lidé přicházejí 
na akci až po 22.00, přimlouval se i o „povolení akcí“ v pátek/pátky, po dohodě s Městem Plumlov i 
Obcí Mostkovice zajistil už v minulém roce rozvoz po skončení diskotéky, dopravce má 
„nasmlouvaného“ na páteční večery, uvedl, že dříve byly diskotéky i 3x do týdne a dnes by měla být 1 
za týden, jsme v rekreační oblasti a lidé se chtějí bavit, 

c) pí Jančíková – zmínila, že opakovaně s panem Lázničkou o diskotékách hovořila, na návštěvníky byly 
stížnosti, pan Láznička oponoval, že někdy neoprávněné, protože hudební produkce byly na Hotelu 
Plumlov, kde mají každý týden svatbu, většinou i s hudbou na terase, 



d) p. Jelínek (OO PČR Plumlov) – byl vyzván paní starostkou k vyjádření názoru, řekl, že rozhodnutí o 
zkrácení doby nočního klidu je na členech zastupitelstva, apeloval spíše na to, aby se někdy rodiče 
přišli podívat na to, jak se chovají jejich děti, pan Láznička uvedl, že alkohol na diskotéce není 
mladistvým podáván, ale je možné, že se k němu dostanou, 

e) p. ing. Otruba – souhlasil se slovy svých předřečníků a navrhl, aby u všech akcí byla doba nočního 
klidu zkrácena do 02.00 hodin, nikdo z přítomných nevyslovil nesouhlas, 

f) p. Hyndrich – v reakci na prosbu p. Lázničky navrhl doplnit do OZV i pátky 24.5.2019 a 14.6.2019, 
g) p.ing. Otruba – dotazoval se p. Hyndricha, zda už má smluvně dohodnuté akce v autokempu 

s agenturou HITTRADE, když je mu „povolována vyjímka“, pan Hyndrich mu odpověděl, že ještě 
smlouvu nemá, ale je s panem Zlámalem na 95% dohodnut, na začátku příštího týdne by chtěl mít 
smlouvu podepsanou – akce 8.6.2019 bude mít změněný název. 

Další pozměňovací návrhy nezazněly. Pan starostka zdůraznila, že při schvalování vyhlášky na další 
období (léto 2019) budou určitě vzaty v potaz „zkušenosti“ s pořadateli jednotlivých akcí. Poté, co paní 
Jančíková zrekapitulovala „obsah“ diskuse, byla Obecně závazná vyhláška Města Plumlov č.1/2019, o 
nočním klidu schválena hlasy všech přítomných členů zastupitelstva města. 
UZ-2/2019/7/1 – ZMP schválilo Obecně závaznou vyhlášku Města Plumlov č.1/2019, o nočním klidu (viz. 
příloha č.3).        Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 8: 
Členové zastupitelstva města přistoupili k projednání majetkových záležitostí. V úvodním slově paní 
starostka řekla, že v rámci přípravy projektu na výstavbu kanalizace v obci Hamry, bychom se chtěli stát 
spoluvlastníky místní komunikace na Sičku. Toto by podstatně zjednodušilo stavební řízení u pozemku, 
který má x spoluvlastníků. Jsme dohodnuti s paní E. Zárivnou, že nám odprodá polovinu ze svého 
majetkového podílu za cenu 80,- Kč/m2. Pan ing. Zapletal se ptal, zda je cena projednána s prodávající, 
paní starostka to potvrdila. Pan Sušeň přečetl návrh usnesení, které všichni přítomní odsouhlasili. 
UZ-2/2019/8/1 – ZMP schválilo odkoupení 1/46 spoluvlastnického podílu pozemku p.č. 687/26 v k.ú. 
Hamry – ostatní plocha, ostatní komunikace, od paní E.Zárivné, bytem: Hamry 22 za cenu 6.484,- Kč. 
         Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 9: 
Na pracovní poradě projednali členové ZMP žádost manželů Růžičkových, Plumlov o prodej pozemku p.č. 
6/14 v k.ú. Plumlov o výměře 5 m2 – pozemku „zabraného“ stavbou garáže. Jejich žádost vychází ze 
zjištění katastrálního úřadu při revizi katastru a žadatelé chtějí existující stav „legalizovat“. Pro prodej byla 
navržena cena 2.000,- Kč/m2. O předloženém návrhu prodeje pozemku p.č. 6/14 v k.ú. Plumlov nebylo 
diskutováno, hlasování: 14 členů ZMP pro. 
UZ-2/2019/9/1 – ZMP schválilo prodej pozemku p.č. 6/14 v k.ú. Plumlov – zastavěná plocha, o výměře 5 
m2 manželům Růžičkovým, bytem: Plumlov, Bezručova 511 za cenu 2.000,- Kč/m2. 
         Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 10: 
Paní starostka požádala paní účetní Vykydalovou, aby okomentovala položky obsažené v návrhu 
rozpočtového opatření Města Plumlov č.2/2019. Ta uvedla, že rozpočtové opatření obsahuje výdaje na 
opravu chodníků od bankomatu k městskému úřadu, na opravu kanalizace na Lesnické ulici, na projekty 
připravované ZŠ Plumlov, opravu šaten u víceúčelového hřiště a na zakoupení nové verze právního 
systému CODEXIS. Největší položkou je předfinancování akce „energetické úspory Městského úřadu 
v Plumlově“. Tyto výdaje budou financovány z rezerv a ze zůstatku minulého roku. Všichni členové 
zastupitelstva obdrželi návrh rozpočtového opatření emailem. 
Pan ing. Otruba se dotázal, jaký je „limit“ finančních prostředků, se kterým může nakládat rada města. Paní 
Vykydalová mu odpověděla, že dle schváleného pověření můžou členové rady přesunout v rámci 
závazného ukazatele tj. paragrafu částku maximálně 100.000,- Kč, v rámci jednoho paragrafu mohou 
převést i vyšší částky. Nikdo další neměl žádný dotaz či připomínku. 
UZ-2/2019/10/1 – ZMP schválilo rozpočtové opatření města Plumlov č.2/2019 (viz. příloha č.4). 
         Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 11: 
Členové zastupitelstva města projednali „dodatečně“ přidaný bod – stanovení priorit realizace společných 
zařízení po dokončených komplexních pozemkových úpravách v k.ú. Soběsuky u Plumlova. Komentář 
přednesl p. M. Vrána, člen sboru zástupců, který se jednání o pozemkových úpravách účastnil. Závěrečné 
jednání sboru zástupců se konalo ve středu 6.3.2019. Řekl, že akcí s „nejvyšší prioritou“ je realizace hráze 
zabraňující splachům zemědělské půdy (z kopce od Krumsína). Mimo to by se přednostně měla 



rekonstrukce cesty „za humny“, cesta okolo Okluky směrem na Žárovice. Realizaci by měl dle stanovených 
priorit financovat stát. Pan ing. Otruba se ptal, zda je v rámci komplexních pozemkových úprav řešeno 
místo připojení budoucího vodovodu do Krumsína – bylo mu panem Hyndrichem odpovězeno, že přípojné 
místo je u bytovky ZD. Pan Sušeň doplnil vyřčené informace a přiblížil způsob financování navržených 
společných zařízení Státním pozemkovým úřadem, do r.2021 nejsme zařazeni do akcí připravovaných 
Ministerstvem zemědělství. Paní starostka zmínila, že komunikujeme s pozemkovým úřadem, přednostně 
zatím o realizaci společných zařízení v katastrech Žárovice a Hamry. 
UZ-2/2019/11/1 – ZMP schválilo priority realizace společných zařízení v rámci komplexních pozemkových 
úprav k.ú. Soběsuky u Plumlova dle zápisu z jednání sboru zástupců konaného dne 6.3.2019 (viz.příloha 
č.5).         Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 12: 
S diskusními příspěvky vystoupili: 
a) p. Pírek:  

• ptal se, jaké stanovisko zaujalo vedení města k žádosti obyvatel Bělisek o opravu místních komunikací 
– bylo mu paní Jančíkovou řečeno, že členové rady města při příštím jednání půjdou zjistit skutečný 
stav přímo na místo, 

• dotazoval se, zda je připravován projekt na výstavbu kanalizace na Běliskách – paní místostarosta mu 
odpověděla, že projektová dokumentace je zadána, 

• řekl, že získal informaci, že obyvatelé Bělisk nemůžou být napojeni na ČOV, protože tato „nestíhá 
čistit“, proti tomu se důrazně ohradil p. ing. Zapletal, vedoucí VAKu, který uvedl, že čistírna odpadních 
vod má dostatečnou kapacitu a voda, která z ní odtéká, splňuje všechny požadované parametry, 

• požádal o úklid ořezaných větví na Podhradské ulici, zajistí KZ Plumlov, 
b) p. Vrána: upozornil na „špatnou situaci“ v souvislosti s autobusovou zastávkou v Soběsukách (ve 

směru od PV), po opravě silnice došlo k navýšení vozovky a starší cestující mají velké potíže při 
vystupování, rozvinula se debata, bude hledán návrh řešení, 

c) p. ing. Svoboda: se ptal, kdy bude započato se zametáním ulic, pan Hyndrich (ředitel KZ Plumlov) mu 
odpověděl, že je limitován technickým stavem multikáry, ale chtěl by úklid provádět v nejbližších 
dnech, paní Jančíková řekla, že na začátek dubna je připravována akce „Ukliďme si Plumlov“, bylo by 
vhodné mít v té době už mít komunikace uklizené, požádala p. Hyndricha o předání „harmonogramu“ 
úklidu, 

d) p. Janů: poděkoval členům zásahové jednotky JSDH Plumlov za zásah při odstranění stromu 
nakloněného při vichřici nad jeho chatou v Hamrech, hasiči podle jeho slov odvedli profesionální práci, 

e) p. Janů: požádal o úpravu přístřešku pro odvoz odpadků v chatové oblasti, 
f) pí Jančíková: informovala přítomné, že na 15.4.2019 je naplánovaná schůzka s projektanty územního 

plánu. 
Nikdo z přítomných se už do diskuse s dalším příspěvkem, proto byla paní starostkou ukončena. 
V průběhu diskuse nebylo přijato žádné usnesení. 
 
K bodu 13: 
Paní starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním jednání a 2. zasedání Zastupitelstva Města 
Plumlova ukončila cca v 18.50 hodin. 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
  ………………………………….    ………………………………... 
          Mgr. Jana Zelená            ing. Otakar Svoboda 
 
 
 
 
 
  ……………………………………   ………………………………. 
           Martin Hyndrich              Gabriela Jančíková 
         místostarosta města               starostka města 


